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De fractie heeft de volgende vragen:

Voor een beter leefmilieu in onze gemeente is meer groen van groot belang. Meer groen draagt bij 
aan een gezondere leefomgeving en kan meehelpen met het klimaatbestendig(er) maken van onze 
gemeente. Niet voor niets gaat Roosendaal bijvoorbeeld ‘tiny forests’ aanleggen. 

Groene daken kunnen ook bijdragen aan een gezondere leefomgeving. Deze daken helpen bij het 
afvangen van fijnstof, bergen van regenwater en zorgen voor verkoeling bij hitte. Daarnaast vergroten 
groene daken ook de biodiversiteit, wat zeer goed is voor insecten zoals de bij.

Meer groene daken in Roosendaal is dus goed voor het milieu. In diverse andere gemeenten worden 
bushokjes van groene daken voorzien om deze positieve effecten te bereiken en om een voorbeeld 
aan haar inwoners te geven over de mogelijkheden en voordelen van groene daken.

Dit artikel geeft meer informatie over de groene daken van bushokjes in Utrecht:

https://utrecht.nieuws.nl/stadsnieuws/71428/groene-daken-op-316-utrechtse-bushaltes/

Graag stelt D66 Roosendaal de volgende vragen:

1) Bent u op de hoogte van (de informatie uit) het artikel over de bushokjes in Utrecht?

2) Bent u net als D66 Roosendaal van mening dat meer groene daken ook goed zou zijn voor 
Roosendaal?

3) Bent u bereid de mogelijkheden uit te zoeken voor groene daken op de bushokjes in onze 
gemeente?

Namens de fractie van D66, 

Alex Raggers

https://utrecht.nieuws.nl/stadsnieuws/71428/groene-daken-op-316-utrechtse-bushaltes/


Wij beantwoorden de vragen als volgt:

1) Bent u op de hoogte van (de informatie uit) het artikel over de bushokjes in Utrecht?

Ja, ik ben op de hoogte van het artikel over de bushokjes in Utrecht.

 2) Bent u net als D66 Roosendaal van mening dat meer groene daken ook goed zou zijn voor 
Roosendaal?

Ja, ik ben voorstander van meer groene daken voor Roosendaal op openbare gebouwen, bushaltes, 
woningen, scholen enz.

 3) Bent u bereid de mogelijkheden uit te zoeken voor groene daken op de bushokjes in onze 
gemeente?

Ja en dit is inmiddels ook gedaan. Er staan binnen de gemeente Roosendaal ca. 170 bushokjes 
(abri's). Alle abri's zijn eigendom van een marktpartij die deze tevens mogen gebruiken voor 
reclamedoeleinden. De overeenkomst eindigt in april 2029. Openbreken van de huidige 
overeenkomst is risicovol en bijzonder kostbaar (€ 8.000,-- per abri) voor de gemeente Roosendaal. 
Vergroening van de abri's plannen we daarom in na afloop van de huidige overeenkomst.

Om op korte termijn toch wat te doen aan het terugdringen van het fijnstof afkomstig van auto- en 
vrachtverkeer is het mogelijk om pop-up sedumbakken te plaatsen. De sedumbakken kunnen in 
parkeervakken of trottoirs worden geplaatst en zijn verplaatsbaar. De kosten voor één bak bedragen 
circa € 4.500,-- per jaar. Wanneer uw raad hiermee in stemt en hiervoor middelen beschikbaar stelt 
wordt deze mogelijkheid verder uitgewerkt.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Drs. C.F.G.R. Koenraad


